

Harmony Pro

The Harmony Pro offers amazing adjust-ability with additional features to elevate your sleep! This adjustable bed base offers independent control of the head and foot section to customize your comfort. The 17-button wireless remote also includes dual zone massage, three programmed positioning buttons for Zero Gravity, Anti Snore and Flat, two programmable memory buttons, underbed LED lighting, and a flashlight in the remote. The Pro also includes luxury features including a wall hugger design, two built in USB charging ports and a Bluetooth adapter to control the bed from a smart device. Sleep like a pro in the Harmony Pro lifestyle adjustable bed!

Features:

- 850lb weight capacity
- Wireless 17-button remote
- Folding design for easy delivery & setup
- Wall hugger design
- Built in USB charging port (2)
- Dual zone massage
- Two programmable memory buttons
- Three programmed positioning buttons: Zero Gravity, Anti-Sore & Flat
- Underbed LED lighting
- Flashlight in remote
- Bluetooth Adapter with App
- Adjustable 12" Leg (8"/4" sections)

Bed Sizes:

- Twin XL (38" x 80")
- Queen (59" x 80")
- Split King (2 x Twin XL - 76" x 80")

Warranty:

- Full warranty/service package: 2 years
- Electronic parts: Pro-rated years 3-15
- Frame: Pro-rated years 3- 20

Harmony Pro

L'Harmony Pro offre une incroyable capacité de réglage avec des fonctionnalités supplémentaires pour améliorer votre sommeil ! Ce sommier réglable offre un contrôle indépendant de la tête et des pieds pour personnaliser votre confort. La suppression sans fil à 17 boutons comprend également un massage à double zone, trois boutons de positionnement programmés pour Zero Gravity, Anti Snore et Flat, deux boutons de mémoire programmables, un éclairage LED sous le lit et une lampe de poche dans la télécommande. Le Pro comprend également des fonctionnalités de luxe, notamment un design mural, deux ports de chargement USB intégrés et un adaptateur Bluetooth pour contrôler le lit à partir d'un appareil intelligent. Dormez comme un pro dans le lit réglable Harmony Pro Lifestyle !

Caractéristiques:

- Capacité de poids de 850 lb
- Télécommande sans fil à 17 boutons
- Conception pliable pour une livraison et une installation faciles
- Conception murale
- Port de chargement USB intégré (2)
- Massage à deux zones
- Deux boutons mémoire programmables
- Trois boutons de positionnement programmés : Zero Gravity, Anti-Sore et Flat
- Éclairage LED sous le lit
- Lampe de poche dans la télécommande
- Adaptateur Bluetooth avec application
- Pied réglable de 12" (sections de 8"/4")

Tailles de lit :

- Lit simple XL (38" x 80")
- Grand lit (59" x 80")
- Très grand lit (2 x Twin XL - 76" x 80")